
Referat Venøboens bestyrelsesmøde d. 23. marts 2023 

Deltagere: Annette, Søren, Hans Peter, Alice, Per, Ane Kathrine 

1. Evaluering af feriemesse: som skrevet i VP har de deltagende oplevet tre gode dage, med 

masser af snak og interesse for vores ø. Næste års deltagelse afhænger af om der er nogle 

som vil være primus motor på det. Flere har meldt sig klart til at tage en tørn på standen.  

2. Strandrensning: 1. april. Kl. 13-  

Mogens, Kristian og Ryan kommer med trailere. Kommunen henter vores opsamlede skrald 

om mandagen.  

De fremmødte deles op i hold, så det meste af øen er dækket ind af skraldsamlere.  

Forplejning:  

HP køber øl og sodavand, Alice spørger om efterskolen vil bage kage, vi køber kaffen i 

Havnekiosken (er bestilt) 

Fra Venøboen kommer: Annette, Alice og HP.  

3. Venøboen fylder 50 år i år – ingen ved bare cirka hvornår. Og Dog – Alice finder notat med 

Venøboens opståen i februar 1973.  

Der laves en kort brainstorm; vi nærmer os måske noget reception med 

aktivitet/underholdning. Vi drøfter det fælles til næste møde.  

Evt:  

Foredragsgruppen fortæller der kommer en forsker og holder et foredrag d. 24. april. Emnet 

handler om fitness.  

Infoskærmen: Det vil være fint hvis der er to superbrugere til infoskærmen. Alice vil gerne 

melde sig.  

Når der skal søges fonde og midler skal der bruges medarbejder signatur. Det er en noget 

kompliceret affære. Søren og Alice vil gå videre med det.  

Røde skelpæle: Annette vil kontakte kommunen for om pælene kan fjernes snart – helst 

inden påske. Ane K fjerner helt frivilligt alle pæle! 

Ny mødedato:  

20 april. Kl. 19 i Sejlerstuen 

 

Havneforskønnelse:  

Drøftelse af ønsker og muligheder på havnen. Vi vil gerne have havnebestyrelsen i tale om 

de initiativer vi gerne vil tage.  

Alice og Ane Kathrine mødes og laver en konkretisering af ønsker. Vi drøfter forslag næste 

gang og inviterer havnebestyrelsen til samarbejde.  


